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Mollet? 
És una ciutat gran que creix, amb bones línies 
de comunicació, ben situada i amb una projecció 
important. 

Immigradón? 
No és res estrany, perquè des d'Espanya també 
hi va haver gent que va emigrar en el seu 
moment, i ara hi ha una altra gent que també 
ho fa. És un cicle. 

Terrorisme? 
Sempre n'hi ha hagut, i ara sembla que hi ha 
més mitjans per intentar que no es produeixi 
més. 

Com et vas iniciar en aquest 
esport? 
Vaig començar gràcies al meu 
pare i per tradició familiar, 
perquè el meu germà també 
competia en circuits. Primer em 
vaig apuntar al trofeu Marc 
Gené a Sils, amb nois entre nou i 
dotze anys. Jo en tenia nou i era 
dels més joves. Llavors vaig anar 
al trofeu Arisco Kart, i durant 
un any vaig córrer amb els 
kadets, on vaig guanyar vàries 
carreres. Ara fa dos anys em 
vaig trencar una cama jugant a 
futbol i la temporada se'n va 
anar en orris, però aquesta 
última ha anat molt millor. 

Ha costat molt esforç el títol... 
És un campionat on has de ser 
molt regular, perquè amb dues 
dècimes de diferència hi poden 
haver tres pilots. Consisteix en 
nou curses de dues mànigues. He 
corregut als circuits de Vic, Sils, 

El Vendrell, Mora d'Ebre i 
Sallent, on vaig a entrenar cada 
quinze dies i a provar motors, ja 
que som socis del karting 
Sallent. També he participat en 
tres proves del campionat 
d'Espanya a Huelva, Campillo 
(Màlaga) i a Sils. 

I què diuen a casa teva? 
Tots tenim les curses a la sang, 
menys la meva mare, que pateix 
molt (riu). El meu germà també 
competeix i el meu pare, a la 
seva època, també li agradaven 
molt les motos. 

Quin és el teu somni dins 
aquest esport? 
Arribar a là Fórmula 1, com 
qualsevol altre pilot. Però això és 
una mica complicat perquè 
necessites ajudes d'sponsors per 
totes les despeses. Ara tenim el 
suport de Recam Làser i del 
taller dels pares. Servi Auto. 

I el teu ídol? 
El Schumacher, però també 
l'Alonso, que gràcies a tota 
aquesta moguda de 
l'Alonsomanía fa que hi hagi 
més pilots al món del karting. 

Què esperes en un futur? 
Poder aconseguir més sponsors i 
poder córrer als circuits 
europeus, com els d'Itàlia o 
França, que són les principals 
forces del kart ara mateix. Allà 
es on es formen els futurs pilots, 
com l'Alonso. Però encara ens 
falten ajudes econòmiques, i des 
de Mollet es col·labora poc 
perquè la gent com jo tiri 
endavant. 

Et sents segur conduint un 
kart? 
Si, jo em diverteixo molt. De 
moment ho prenc com una 
distracció, i si amb el temps pot 
ser "algo serio", doncs millor! • 
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